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Agenda enschede - Stadsdeelcommissie Centrum dinsdag 13 december 2022 19:30 - 
22:00 - iBabs RIS[861233532] (bestuurlijkeinformatie.nl)

3. Opening en mededelingen
De voorzitter heet iedereen van harte welkom in deze vergadering in de raadzaal van het stadhuis.

Vaststellen agenda
De agenda is conform vastgesteld.

Kennisnemen van het verslag van de vergadering van 11 oktober 2022
De commissie heeft conform kennis genomen van het verslag.

Mededelingen 
Wethouder Diepemaat: 
1. Het oude V&D pand aan de Korte Hengelosestraat:
“Concordia, Theater Sonnevanck, het ROC podiumkunsten, Prestissimo BV en de gemeente 
Enschede hebben de intentie uitgesproken om te onderzoeken of het mogelijk is om gezamenlijk het 
oude V&D pand aan de Korte Hengelosestraat te betrekken. In januari zullen de partijen hierover 
samen naar buiten treden.”
2. Veiligheidsbeeld binnenstad is de laatste weken positief. Geen grote incidenten en overlast 
gemeld en waargenomen. Veel van de overlast gevende doelgroep is weg, in detentie, in zorg of heeft 
een gebiedsverbod. Waardering vanuit de horeca over samenwerking met politie, gemeente en PUB-
ploeg (2 extra beveiligers die vrijdag- en zaterdagnacht de portiers ondersteunen)

Stadsdeelmanager Koning ter Heege:
Futuresearch “een leefbare, veilige binnenstad: wat doot wie d’ran!” was een goede sessie die 
uiteindelijk 10 concrete plannen opleverde. Veel daarvan pakken we samen met actieplan binnenstad 
op. Mooi om te zien: grote deelname van raadsleden, veel eigenaarschap bij de 70 deelnemers. 
Samen gaan we ervoor! Komt een van de komende commissies op de agenda.

https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/523bd1b3-9bda-430f-a503-d2f4a255c267
https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/523bd1b3-9bda-430f-a503-d2f4a255c267


Lijst aandachtspunten en toezeggingen. 
Linda Wissink (Volt) vraagt naar de ingangsdatum afvalstromen binnenstad, deze staat nu op 1 
januari 2023.
Wethouder Diepemaat:  de voorbereidingen zijn in gang om per 1 februari te kunnen starten met de 
proef voor het inzamelen van bedrijfsafval met bakfietsen. Zo wordt er een overslaglocatie 
aangewezen en worden de contracten met Twente Milieu vorm gegeven. Het is de bedoeling dat per 1 
april ook het huishoudelijk afval huis aan huis ingezameld wordt.

4. Rondvraag en spreekrecht
Rondvraag Yara Hümmels (PvdA) – inz. parkeren met een GPK binnen het stadserf
Sprekers: Yara Hümmels, Rachel Denneboom (VVD), Morgan Brejaart (FvD)
Wethouder Diepemaat: In het stadserf is sprake van een voetgangerszone, dus niet van een 
parkeerverbod E1 zoals mevrouw Hümmels benoemt. Daar is parkeren verboden met uitzondering 
van ontheffing houders. GPK is geen reden voor het krijgen van een ontheffing.
Bij de invoering van het bromfietsverbod is hier in de communicatie richting GPK-houders met stadserf 
toegang een fout gemaakt in de communicatie. Voor nieuwe gevallen gaat de communicatie nu wel 
goed.
We zijn bezig met twee acties:

o Kijken, op basis van ervaringen in andere steden, hoe we om zouden moeten gaan 
met deze situatie

o Als we daar helderheid in hebben, communicatie richting de huidige 
toegangsontheffinghouders over de afspraken voor parkeren.

De stadsdeelmanager zal ambtelijk ophalen hoe hier mee om kunnen gaan in de tussentijd, met in 
achtneming van coulance, en zal een terugkoppeling doen richting de raad. Handhaving wordt tevens 
benaderd zodat in de tussentijd GPK-houders niet worden bekeurd.
Noot: de stadsdeelcommissie is op 16 december nader geïnformeerd:

• Handhaving treedt voorlopig niet op in het stadserf ten aanzien van parkeren GPK-houders;
• De (foutieve) tekst op de website wordt zo spoedig mogelijk aangepast;
• De betreffende GPK-houders krijgen zo spoedig mogelijk (binnen enkele weken) een brief met 

de juiste informatie en aanvraagprocedure m.b.t. parkeren in het stadserf. 
Deze afspraken worden ook met politie gedeeld.

5 Informatief: ontwikkelingen De Kop  (voor bespreking aangemeld door Pvda en EA)
Sprekers: Yara Hümmels (PvdA), Robin Wessels (GL), Rachel Denneboom (VVD), Mart van Lagen 
(CDA), Margriet Visser (EA)
Er zijn o.a. vragen gesteld over mogelijke erfpacht, hoe te komen tot een Twentse uitdaging 
(samenwerking corporaties, bouwers, architecten)
Wethouder Diepemaat: in het voorjaar komt een nieuw erfpachtbeleid naar de raad. 
Wethouder handelt nu met de kaders die destijds door de raad zijn gesteld. Mocht het nodig zijn de 
kaders bij te stellen, dan komt de wethouder hiervoor naar de raad.
Voor wat betreft het proces voor de ter inzage legging van de geheime memo’s, zegt de wethouder 
toe de raad nader te informeren; zie hieronder de nagezonden duiding:



Op 8 november 2022 heeft het college besloten om de onderhandelingen af te breken met I LOVE 
New Enschede betreffende deelplan 2,3 en 4 van De Kop. Ook is besloten dat de 
Samenwerkingsovereenkomst uit 2018 wordt ontbonden. Onderdeel van het collegevoorstel waren 
enkele geheime memo’s. De gemeenteraad heeft de mogelijkheid om geheime documenten in te zien 
onder oplegging van geheimhouding. Daarvoor geldt een procedure waarbij de oplegging van 
geheimhouding moet worden bekrachtigd door de raad. Dat kost extra tijd. De focus bij de het besluit 
van 8 november lag vooral op het besluit zelf en de zorgvuldige planning van communicatie met 
partijen, uw raad en daarna ook de media. Daarom is destijds besloten om de procedure rond de 
oplegging van geheimhouding direct daarna op te starten.

6. Informatief: presentatie over station en spoor
Commissieleden zijn meegenomen in de vraagstukken bij ontwikkelingen aan station en spoor.
Zodra plannen concreter worden, komen we naar de raad, bijvoorbeeld bij de ontwikkeling van het 
busstation. Voor de ontwikkeling van spoor en station lopen nog gesprekken met verschillende 
mogelijke partners, zodra meer bekend en visie gemaakt kan worden zal de raad meegenomen 
worden. Nu nog in fase van partijen verleiden, uitzoekwerk en toetsen of de droom realistisch is.

7. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen. De volgende vergadering vindt plaats
op 7 februari 2023.


